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1. Mötet öppnades 

Catharina hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 8 juni godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 

Lennart meddelade att han från och med årsskiftet lämnar styrelsen i samband med att han går 

till en ny tjänst och att regeringen kommer att utse en ny ersättare. Vidare att regeringens 

budgetförslag innebär att statlig medfinansiering via stadmiljöavtal till kommunala satsningar 

fasas ut och att inga ytterligare ansökningar medges via detta anslag.  

Nicolas informerade om att Anna Pettersson är ny ledamot för Region Skåne. 

5. Information om kollektivtrafikobjekten, genomförande och ekonomi 

Oscar informerade om att för Helsingborgsexpressen 2 pågår byggnation vid Elineberg och 

utbyggnad av busshållplatser utmed stråket. Inom kort startar byggnation av hållplatser även 

längs Kadettgatan. Planeringen av Helsingborgsexpressen framskrider planenligt och det finns 

inte några avvikelser att rapportera. 

6. Information om cykelobjekten, genomförande och ekonomi  

Oscar informerade om att kommunen för andra året i rad utsetts av cykelfrämjandet till Sveriges 

bästa cykelfrämjande kommun. Sverigeförhandlingens avtal har varit en bidragande del för att 

förverkliga de satsningar som gjort att staden nu uppmärksammas.   

Oscar informerade om att under året pågår byggnation av cykelbana utmed Johan Banérs gata, 

supercykelväg utmed Drottninggatan norra, cykelfartsgata på Fågelsångsstråket samt Gustav 

Adolfs gatan. Cykelfartsgator är en relativt ny utformning och att staden framgent ska utvärdera 

effekterna av satsningarna.  

Oscar informerade vidare att samordnat med Helsingborgsexpressen 2 pågår byggnation av 

Furutorpsgatan och projektering av Västra Berga/Ringstorp. I bebyggd miljö finns det 
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utmaningar med gamla ledningar som gör att byggnationen tar längre tid vilket påverkar 

framkomligheten. För Trädgårdsgatan som ska genomföras samordnat med 

Helsingborgsexpressen 3 är samverkansentreprenad upphandlad.  

Marie informerade om att staden och sekretariatet är överens om att avsluta ett antal cykelobjekt 

efter att staden konstaterat att de inte är genomförbara. Helsingborg stads förändrade åtagagande 

kommer till styrelsens nästa möte. 

7. Övriga frågor  

Nästa års styrelsemöten beslöts äga rum den 13 mars, 20 juni, 9 oktober och den 21 

november. 

8. Nästa möte 

Nästa möte är den 29 november och kommer ske digitalt.  

9. Avslutning 

Catharina tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 
Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare   
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